
Fagutvalget
Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereferat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: 17. nov. 2022
Tid: 16:00-18:00
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Referent: Håkon Wraa Måge

Til stede: Lily Morken
Ole Magnus Gaalaas-Hansen
Marta Helene Aasan
Håkon Wraa Måge
Beate Solstrand Baklund
Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Nora Liang Lei Husebye Auberg

Fravær: Gabriela Paulina Hansen

H22/042 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat
● Elena: Tittel på sakspapir var feil i tidligere innkalling.

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

H22/043 Orientering fra verv
Programrådet v/Lily

- Kom sent

Utvalgsleder v/ Elena
- Vært på møte om innføring av nytt emne. Et type praksisemne på bachelor.

Sannsynligvis metoderettet.

Nestleder v/ Gabriela
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- Ikke tilstede.

DMS v/ Ole Magnus
- Har snakket med foreningene. Har tenkt til å samle DMS-foreningene til å vaske

Soupérådet.

Sekretariat/SVSU v/ Håkon
- Sett litt på Fagutvalget ISVs nettside og publisering av referater.

Økonomi v/ Marta
- Har hjulpet med å bestille roll-up til ZP. Har fikset gavekort til premie. Har vært på

programrådsmøte. Skal fjerne emner fra nettsiden som er lagt ned.

Kommunikasjon v/ Beate
- Jobbet med nettsidene til UiO. Skal se på materiale til banner.

Arrangementer v/ Nora
- Fått gode tilbakemeldinger på aktualitetssymposiet. Får spørsmål om studietur.

H22/044 Evaluering av aktualitetssymposiet
Elena redegjør: Det har gått veldig bra i år. Vi startet planlegging tidlig, tror det hjalp.

● Ole Magnus: Quizen bør holdes på Blindern hvis den skal være så
nærme eksamen.

● Håkon: Fått tilbakemelding på at tidspunktene ikke fungerte veldig
godt i år.

● Ole Magnus: Fint å sjekke timeplanen neste semester.
● Beate: Bør ha mer tid mellom det bestemmes og det holdes. Bør ha

mer stand. Kodekafé kan gjøres igjen, men trenger ikke å ha et tema.
● Nora: Vi bør ta mer bilder til neste år.

H22/045 Studietur
Elena redegjør: Vi har ikke fått noen søkere til studieturkomiteen. Hvis ingen søker må

FU arrangere og det har vi ikke kapasitet til.
● Ole Magnus: Hvis vi ikke får noen til å søke, kan DMS arrangere.
● Elena: Da er det viktig at det gjøres på vegne av Fagutvalget og det må

være faglig arrangement i turen.
● Nora: Jeg kan bli med i studieturkomité.
● Elena: Hvis DMS skal arrangere må påmelding skje nå snart. Kan vi få

til møte neste uke?

H22/046 Oppslagstavle
Beate redegjør: Har laget forslag til ulike bannere nede. Vi lener mot forslag 4 i samme

farge som DMS-logoen.
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H22/047 Eventuelt
Det er ingen saker til eventuelt.

Møtet er hevet 16:34

Med vennlig hilsen

Elena Cecilia Guzmàn Hjertø Håkon Wraa Måge
Utvalgsleder Utvalgssekretær
Fagutvalget for ISV Fagutvalget for ISV
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